
ZÁPIS ZASEDÁNÍ OSMÉ OTEVŘENÉ SCHŮZE VÝBORU (28. 6. 2023)

Čas zahájení schůze: 17:50

Přítomni: David Westlake, Klára Nováková, Marek Panocha, Karolína Padělková, Lucie Dvořáková,

Martin Wolf, Kateřina Projsová.

Zápis provedl Martin Wolf.

Program schůze:

1. Úvod

2. Představení nadcházejících a shrnutí uplynulých akcí, plány spolku na léto, seznamovák

3. Finance

4. Různé

5. Závěr

1. Úvod

● Paní předsedkyně Lucie Dvořáková srdečně uvítala všechny přítomné a zahájila

schůzi; poté dala hlasovat o jejím programu; program byl schválen přítomnými členy

poměrem hlasů 4-0-0.

2. Představení nadcházejících a shrnutí uplynulých akcí, plány spolku na léto, seznamovák

● Předsedkyně zmínila, že nové akce před létem již nepřibyly, většina se dohodla na

minulém zasedání, stejně jako spolupráce s ISHA a říjnové akce, viz zápis květnového

zasedání.

● Dále zmínila otázku tradiční letní exkurze; pan místopředseda Marek Panocha

připomněl, že je více záložních plánů na exkurzi, a to do Třebíče, Plzně, Kladna a

Pardubic; pro první tři se hodí spíše dvou- až třídenní plán, což je v době letních

prázdnin nepraktické, proto se výbor shodl, že nejlepší by nyní byla jednodenní

exkurze do Pardubic, která už je předjednána s dr. Jakubem Izdným, tajemníkem

ÚČD, šlo by o klasickou prohlídku města se socializací, termín si určí pan doktor.

● Začátkem září a zkouškového období se bude konat spolkové grilování.

● Protože již nebyly další podněty k diskuzi, předsedkyně vyzvala ke slovu organizátory

seznamovacího kurzu:

o Místopředseda Marek Panocha spolu s členkou výboru Klárou Novákovou a

předsedkyní DK Karolínou Padělkovou obeznámili výbor, že došlo k setkání

organizátorů s fakultní ombudsmankou a iniciativou Nahlas; etický kodex prý

zatím není dostatečně formulován, proto Nahlas sepíše společný kodex pro

všechny seznamovací akce; pokud do poloviny července nebude, v srpnu je

možnost sepsat provizorní spolkový kodex pro FFabulu.

o Marek Panocha připraví do pátku fb událost, letáky s QR kódem obstará Lucie

Dvořáková, Klára Nováková má na starosti grafiku.

o Zmíněné letáky se budou rozdávat při zápisech; výbor pár minut řešil, jak je

bude distribuovat.

o Bude též vytvořena ročníková skupina na fb; předávání kontaktů budeme

koordinovat se studijním oddělením, mail možným zájemcům bude odeslán

přes kontakty získané z přípravných kurzů.



o Marek Panocha připomněl, že účast organizátorů na seznamováku bude

záviset na jejich účasti na organizačních schůzkách; nezúčastní-li se či

nebude mít řádnou a smysluplnou omluvu, účast nebude umožněna.

o Proběhla krátká debata, jak to ošetřit; součástí přihlášky bude informace, že

jsou přijímány pouze do naplnění kapacity, která bude později stanovena.

o Předsedkyně zmínila, že možná bude nutné provést dílčí úpravy v programu

kurzu, hrozila-li by tak masová účast jako loni, aby se stíhal večerní rituál a

jiné nutné body.

o Přihláška pro organizátory bude rozeslána až v srpnu; tím se bod uzavřel.

3. Finance

● Poté, co předsedkyně otevřela bod Finance, pokladník Marek Panocha dramaticky

vytáhl z bedny vykrajovátko na placky, aby názorně demonstroval, že se koupě zdařila
a Spolek má konečně plnohodnotné technické zázemí pro výrobu placek.

● Klára Nováková sdělila, že asi vybrala vhodný spolkový fotoaparát; obeznámila

pokladníka s tím, že cena se pohybuje kolem 22 000 Kč; členové výboru se shodli, že

starý foťák se může nechat jako záložní či určený na nebezpečnější akce.

● Díky jednání kol. Miroslava Vašíka nyní víme, že uzávěrka k spolkovým financím,

kterou výbor řešil na řadě předchozích zasedání, se dělá až na konci roku; bude to

reflektováno v novém znění stanov.

4. Různé
● Lucie Dvořáková otevřela oblíbený bod Různé a vyzvala ke slovu přítomnou členku

Spolku Kateřinu Projsovou; do jejího proslovu se občas vmísili další přítomní; kol.

Projsová poreferovala o možnostech spolupráce s Městskou knihovnou v Praze, jíž už
dříve řešila s Karolínou Padělkovou a Lucií Dvořákovou za účelem uspořádání

představení knihy/debaty o knize Tongolele neumí tančit od Sergia Ramíreze v rámci

spolupráce se SIAS; z organizačního hlediska by tam kromě dr. Radka Bubna (autor

předmluvy) byl možné také autor, někdo z redakce a nějaký historik zabývající se

reginem, o němž kniha pojednává; diskutovalo se chvilku o možnosti živého

simultánního překladu, protože účastnil-li by se autor, událost by byla v angličtině;

členové výboru zmínili, že by možná bylo lepší to pořádat na fakultě, pokud nám

knihovna kvůli angličtině nevyjde vstříc (vůči anglickojazyčným akcím má její vedení

výhrady); akce je v řešení, konala by se patrně na podzim.

● Předsedkyně oznámila, že již funguje nový web Spolku, naopak teď nefunguje starý;

na novém webu je zatím dokončená velmi aktuální položka seznamovacího kurzu, na

dokončení zbytku stránek pracuje. Subdoména Obscury též čeká na zprovoznění a

stránka bude vybudována během léta.

● Tajemník Martin Wolf se zeptal, jak probíhá vývoj ohledně práv na spolkové logo (viz

starší zápisy); předsedkyně odpovídá, že je zjistí u Martina Ročka, autora a vlastníka

loga, zda podepisoval nějakou smlouvu se Spolkem - pokud ne, jen se vyhotoví

smlouva nová, která převede práva na užívání pod Spolek.

● Lucie Dvořáková se ještě stočila k Obscuře – jako nová šéfredaktorka bude přes léto

dávat dohromady novou redakci, pravděpodobně cestou výběrového řízení, aby to

bylo spravedlivé. Její prioritou ale momentálně je zprovoznění a dokončení webu.

● Klára Nováková oznámila, že Masarykovi historici (studentský spolek na MUNI) bude

pořádat konferenci studentských spolků, deadline na přihlášky je do 15. září, koná se

v listopadu; nahlásí se to možný zájemcům z řad členstva.

5. Závěr
● Předsedkyně poděkovala za účast a ukončila schůzi.



● Konec: 18:55.


